
Jegyzőkönyv 

 

 

Készült Bénye Község Önkormányzat hivatalos helyiségében az Önkormányzat Képviselő-testületének 

2018. február  26. napján 17,00 órakor tartott nyilvános, rendkívüli ülésén.  

 

Jelen vannak:    

 Kovács Erika   polgármester  

 Racskó Mátyás   alpolgármester   

 Kalmár Attila   képviselő 

 Kajos Attiláné   képviselő (4 fő) 

 

   Bakosné Kiss Erzsébet   gazdasági főmunkatárs, jegyőkönyvvezető 

    

 

     

Kovács Erika polgármester: köszönti az ülésen megjelenteket, az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy 
a képviselő-testület határozatképes, mert 4 fő jelen van. Megkérdezi, hogy a kihirdetett napirendi 

pontokkal mindenki egyetért-e? 

 
Észrevétel, módosító javaslat nem érkezett. 

 

Kovács Erika polgármester: aki elfogadja a napirendet, az kézfeltartással jelezze. 

 

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenvélemény és 

tartózkodás nélkül az alábbi napirendet fogadta el: 

 

 

 

N a p i r e n d            

 

 

 

1 A VP6-19.2.1-41.5.17 a Hajt-A Csapat Akciócsoport területén megvalósított kulturális és 

egészségmegőrző rendezvények támogatása című helyi felhíváson való részvételről döntés 

Előterjesztő: Kovács Erika polgármester 

 

2 Tájékoztatás Helyi Választási Bizottság tagjának lemondásáról, új tag megválasztása 

Előterjesztő: Kovács Erika polgármester 

 

3 A Tápi Közalapítvány 2018. évi működési támogatásáról döntés 

 Előterjesztő: Kovács Erika polgármester 

 

4 A Települési Önkormányzatok Országos Szövetségének 2018. évi tagdíjának 

vállalásáról döntés 

Előterjesztő: Kovács Erika polgármester 

 

5 Egyebek 

 

 

 

 

 

 



Napirend tárgyalása: 

 

 

1. A VP6-19.2.1-41.5.17 a Hajt-A Csapat Akciócsoport területén megvalósított kulturális és 

egészségmegőrző rendezvények támogatása című helyi felhíváson való részvételről döntés 

 

Kovács Erika polgármester: mint ahogy az előterjesztésből is látszik, lehetőségünk van Leader 

pályázat keretében kulturális és egészségmegőrző rendezvény költségeinek támogatására pályázatot 
benyújtani. Javasolnám, hogy a pónifogathajtó versenyre nyújtsunk be pályázatot. Amennyiben 

egyetértetek a pályázat benyújtásával, a pónifogathajtó verseny időpontját is fixálnunk kellene. 

Korábban mindig augusztus első szombatján tartottuk ezt a rendezvényt, a tavalyi évben július utolsó 
szombatján került megtartásra. Kikértem Huszák Balázs véleményét is, aki utána nézett milyen 

versenyek várhatóak ezekben az időpontokban. Ő a július végi időpontot javasolta, mivel augusztus első 

szombatján több nagyobb versenyt is rendeznek a környéken és nagyobb esélye lenne annak, hogy sokan 

jönnének a július 28-i napon településünkre. Tavaly is közel 30 versenyző érkezett, tavaly előtt mikor 
augusztusban tartottuk a versenyt nagyon kevesen jöttek el. A tévésekkel is egyeztettem, hogy nekik 

melyik időpont lenne a jó: augusztus első szombatján nem tudnának jönni, így feltételesen beirattam 

velük a július 28-i időpontot. Kinek mi a véleménye? A magam részéről javaslom a július 28-i időpontot. 
 

Racskó Mátyás alpolgármester: nekem nincs gondom az időponttal. Nekem csak azzal van gondom, 

hogy a versenyzők miért nem tudnak előre bejelentkezni, hogy jönnek. Miért kell bizonytalanságban 
tartani a szervezőket, hogy vajon az adott versenyre hányan fognak eljönni. Rá kell írni a meghívóra, 

hogy előzetesen jelentkezzenek be. 

 

Kovács Erika polgármester: minden évben rákerül a meghívókra és plakátra, hogy előzetes 
bejelentkezés szükséges. 

 

Kalmár Attila képviselő: ez már a kezdetektől fogva így van, sosem jelentkeznek be előre a 
versenyzők. De ez nem csak nálunk van így, ez máshol is így van. Én a magam részéről támogatom az 

időpontot, mert az a célunk, hogy minél többen legyenek a versenyen. 

 

Kovács Erika polgármester: és a pályázat benyújtásával kapcsolatban van valakinek kérdése? A 
pályázati összeghez 25%-os önerőt kell biztosítanunk. 

 

Kajos Attiláné képviselő: gondolom ezt az összeget ami az önerő nagysága, úgyis ráköltenénk a 
rendezvényre, így támogatom. 

 

Kalmár Attila képviselő: egyetértek a benyújtásával 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett. 

Kovács Erika polgármester:  Kérem, aki egyetért az előterjesztésben foglaltakkal, a július 28-i 

időponttal, a pályázat benyújtásával és elfogadja a határozat tervezetet, kézfeltartással jelezze. 

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

 

12/2018. /II 26./ számú határozat 
  

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a VP6-19.2.1-41-5-17. kódszámú 

a kulturális és egészségmegőrző rendezvények megvalósítása elevezésű LEADER helyi felhívást és a 

következő határozatot hozta: 

                                                                                        
                                                                                        



1. A képviselő-testület támogatási kérelmet nyújt be a VP6-19.2.1-41-5-17. kódszámú 

kulturális és egészségmegőrzős rendezvények megvalósítása elevezésű LEADER helyi 

felhívás keretében a 2018. július 28 –án megrendezésre kerülő XX. Pónifogatok és 

Nagyfogatok Versenyének támogatására, amely a Bénye 094,096,098 hrsz.-ú 
önkormányzati tulajdonú ingatlanok területén valósul meg.  A projekt teljes összege: 

1.040.000 Ft, ebből az igényelt támogatás összege: 780.000 Ft. 

2. Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a projekt összköltségének 25%-át kitevő 
önerővel kell rendelkezni, melynek összege:260.000 Ft. 

3. A képviselő-testület nyilatkozik arról, hogy vállalja a projekt megvalósításához 

szükséges önerőt és a projekt megvalósításához szükséges önerő rendelkezésre áll. 
4. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pontban megjelölt 

támogatási kérelem benyújtására és a szükséges jognyilatkozatok megtételére. 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 
 

2. Tájékoztatás Helyi Választási Bizottság tagjának lemondásáról, új tag megválasztása 

 

Kovács Erika polgármester:. A Helyi Választási Bizottság egyik tagja, Ujj Istvánné 2018. február 6-i 
nappal a HVI vezetőnek címzett nyilatkozatában lemondott a HVB tagságáról. A választási eljárásról 

szóló 2013. évi XXXVI. törvény 36. § alapján a lemondott tag helyébe új tag bízható meg. A HVI 

vezetője az érintettel történt előzetes egyeztetés alapján a megüresedett tagság betöltésére indítványt 

tesz Demény Zsoltné személyében a választási bizottság új tagjának a megválasztására. 
 

Kérdés van-e ezzel kapcsolatban? 

 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett. 

Kovács Erika polgármester: Aki egyetért azzal, hogy Demény Zsoltné legyen a választási bizottság 

új tagja, kérem kézfeltartással jelezze. 

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

 

13/2018. /II 26./ számú határozat 
  

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Bénye település 

Helyi Választási Bizottságának tagjává Demény Zsoltné bényei lakost megválasztja. 

 

 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

 

3. A Tápi Közalapítvány 2018. évi működési támogatásáról döntés 
 

Kovács Erika polgármester: A Tápió Közalapítvány működését a tavalyi évben is támogattuk, hiszen 

a Tápió Natúrparkhoz való tarozásnak ez volt a feltétele. Az idei évben is kérik, hogy 

költségvetésünkben biztosítsuk számukra a Közalapítvány támogatását az elmúlt évhez hasonlóan 55 

Ft/ lakos támogatással.  
 



Kajos Attiláné képviselő: ez milyen összeget jelent? 

 

Racskó Mátyás képviselő: kb. 66.000 Ft 

 
Más kérdés, észrevétel nem érkezett ezzel kapcsolatban. 

 
Kovács Erika polgármester: aki elfogadja, a határozati javaslatot, az kézfeltartással jelezze. 

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül, az alábbi határozatot hozta: 
 

14/2018. /II 26./ számú határozat 
  

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy támogatja a Tápió 

Közalapítvány kérést, támogatja a Közalapítvány működését, költségvetésében biztosítja 

az éves hozzájárulás mértékét 55 Ft/lakos támogatással számolva. 
 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
 

 

4. A Települési Önkormányzatok Országos Szövetségének 2018. évi tagdíjának 

vállalásáról döntés 
 

Kovács Erika polgármester: A Települési Önkormányzatok Országos Szövetségének évek óta Bénye 

Község is a tagjai közé tartozik. A TÖOSZ tagdíj mértéke 2005. óta változatlan volt (20 Ft/lakos/év), 

de a 2017.06.08-i küldöttgyűlésen a tagdíj mértékét 2018. január 1-jétől 25 Ft/lakos/év összegben 

állapították meg. Az emelés ellenére bíznak benne, hogy vállalni tudjuk az emelt tagdíjat és továbbra is 
tagjai maradunk a Szövetségnek. 

 

Kérdés, észrevétel nem érkezett ezzel kapcsolatban. 
 

Kovács Erika polgármester: amennyiben nincs kérdés ezzel kapcsolatban, aki egyetért vele kérem 
kézfeltartással jelezni. 

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozta: 

 

 

15/2018. /II 26./ számú határozat 
  

Bénye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Települési 
Önkormányzatok Országos Szövetségének továbbra is tagja kíván lenni és vállalja a 

TÖOSZ 2018. évi emelt összegű 25 Ft/lakos tagdíjának mértékét. 

 
Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 
 

 

 
 



5. Egybek 

 

 

5/1. 
Kovács Erika polgármester Tájékoztatom a képviselőket, hogy 2018.02.28-án lejár a 

közfoglalkoztatottak határozott idejű szerződése. Új közfoglalkoztatási szerződés megkötésére 2 főre 

kaptunk lehetőséget, az új szerződés lejárati ideje 2018.06.30. Az idő rövidségére tekintettel javaslom, 
hogy az előz két közfoglalkoztatottat vonjuk be ismét ezen jogviszonyba. A kulturális 

közfoglalkoztatotti jogviszonyra jelenleg nem kaptunk új létszámot.  

 
5/2.,  

Kovács Erika polgármester: 2018.03.03-ra érkezett a nagyterem igénybevételére egy kérelem. 

Tekintettel arra, hogy kiskorúak szeretnének születésnapi rendezvényt tartani, csak abban az esetben 

kerül engedélyezésre a terembérlet, ha nagykorú szülő vállalja a felelősséget. 
 

Racskó Mátyás alpolgármester: még az előző rendezvény kárát sem hárították helyre és úgy tudom, 

szinte ugyanaz a társaság szeretnék most is kibérelni a termet. Javaslom, hogy csak akkor adjuk oda, ha 
az ajtót már kicserélték. 

 

Kovács Erika polgármester: Danó Gizella 2 hét haladékot kért az új ajtó megvásárlására, ez most telik 
le a héten.  

 

Kalmár Attila képviselő: akkor a legyen a két feltétel együtt, szülői felügyelet és az új ajtó esetén 

kaphatják meg a termet. 
 

5/3.   

Kovács Erika polgármester:Az idei évben új Helyi Esélyegyenlőséi Programot kell készítenünk, 
melyhez egy felkészítő képzést tartanak. Ide korábban az aljegyzőt delegáltam. Most helyette meg 

kellene jelölni egy személyt, aki részt vesz ezen a képzésen.  

 

Kajos Attiláné képviselő: milyen időtartamú a képzés 
 

Kovács Erika polgármester: 3 napról van szó áprilisban, 11., 18., 25., Lehetne akár a Plavecz Nikit is 

beíratni, de a Déri Anikót is. 
 

Racskó Mátyás alpolgármester: akkor inkább a Déri Anikó legyen. 

 
Kajos Attiláné képviselő: ha az ő munkakörét valamennyire érinti, akkor legyen az Anikó. 

 

5/4.  

Kovács Erika polgármester: tájékoztatom a képviselőket, hogy március 13-án eboltás lesz, délelőtti és 
délutáni órákban. 

 

 
Több tárgy nem lévén, Kovács Erika polgármester az ülést 18.30 órakor bezárta. 

 

Bénye, 2018. február 26. 
 

 

 

 
   Kovács Erika      Dr. Csoba Beáta 

                          polgármester                                                                              jegyző  

  


